
 

 

Saksliste til miniårsmøte 29.11.2023 

 

Årets miniårsmøte avholdes onsdag 29. november 2023 kl. 18:00-19:30 i Idrettens hus, Brann 

Stadion, 2. etasje (B og C-lokalet). 

 

Dagsorden: 

1. Valg av ordstyrer og referent 

2. Godkjenning av innkalling og dagsorden 

3. Årsmelding 

4. Regnskap for 2023 

5. Saker fra O-utvalget 

 A. Terminlisten for 2024, statusorientering 

 B. Nybegynnerkurs 2024, statusoppdatering 

 C. Budsjett 2024 

6. Innkomne saker 

1. Økning i startkontingenten – fra Bergenslærerne BIL 

Vi foreslår å øke startkontingenten. Utgiftene til kart har økt, og overskuddet fra løpene er 

blitt redusert. Arrangørklubbene trenger inntektene fra løpene til driften av klubben. Dette kan føre 

til at færre ønsker å arrangere. O-utvalget bestemmer hvor mye den skal økes. 

O-utvalget sin vurdering: 

O-utvalget valgte i 2023 å fryse startkontingenten med ønske om å øke antall startende på 

løpene. Det, sammen med andre tiltak, synes å lykkes, og vi håper den positive trenden 

fortsetter. Vi innser at vi på et tidspunkt må heve startkontingenten for å dekke økte 

kostnader. O-utvalget har ikke direkte innsyn i arrangørenes kostnader, og vet ikke hvilke 

arrangement som går i pluss eller minus fra arrangørens side. O-utvalget har samme 

interesse som arrangørene, flere deltakere eller høyere startavgift gir mer i kassen både til 

arrangører og til bedriftsidrettskretsen. Vi ønsker en diskusjon om hvor startavgiften bør 

ligge velkommen, den kan ikke være så lav at arrangørene skremmes bort, og ikke så høy at 

deltakerne skremmes bort. 

 



2. Vi ønsker en større variasjon i løpsterreng – fra Bergenslærerne BIL 

De siste sesongene har noen terreng blitt brukt mye. Populære terreng gir flere deltakere 

 enn mindre brukte terreng. Det er mange fine terreng i Bergensregionen og vi ønsker at  

 disse også skal bli brukt. 

O-utvalget sin vurdering: 

O-utvalget synes det er positivt at en ønsker å ta i bruk flere terreng. Vi ser at de mest 

brukte terrengene tiltrekker seg flere deltakere, noe som kan ha sammenheng med nærhet 

og gode parkeringsmuligheter. Vi ønsker variasjon, og oppfordrer gjerne til mer bruk av de 

mindre brukte områdene, men aksepterer at enkel tilkomst er viktig for arrangører og 

deltakere. Den største bekymringen til O-utvalget er å få tak i nok arrangører så vi ikke får 

hull i terminlisten. 

 

3. Utjevning av forskjellene i inntektene – fra Bergenslærerne BIL 

For å jevne ut forskjellene i inntektene, foreslår vi følgende: 

Alle inntektene går inn til o-utvalget i første omgang. Ved sesongslutt deles billettinntektene 

likt på arrangørene. Det er like mye arbeid med å arrangere et løp med mange løpere som med få 

løpere, altså for eksempel 200 og 300 løpere. Derfor er det mest rettferdig at inntektene fordeles likt 

på alle arrangørklubber ved sesongens slutt. 

O-utvalget sin vurdering: 

Innspillet om å fordele inntektene ved årets slutt er også interessant. Arrangørene kan ha 

ulike kostnader, skal en ta høyde for det? Er det greit for alle arrangører at de ikke får 

utbetalingen sin før sesongen er avsluttet? Hvor mange av arrangørene må være støtte 

forslaget for at det skal gjennomføres? 

 

 

7. Nye representanter til O-utvalget. (Bergenslærerne BIL og Hordane BIL skal stille med en 

representant hver til o-utvalget for sesongene 2024 og 2025). 

 

NB! Det blir som vanlig utdeling av glass på slutten av møtet. Hvis du skal hente til laget ditt, er det 

lurt å ta med noe å bære glassene i. 

Saker til Miniårsmøtet må meldes inn til o-utvalget senest onsdag 8. november kl. 16. 

Endelig dagsorden med oversikt over innkomne saker legges ut senest 11. november. 

På miniårsmøtet legger vi frem en liste der vi ber de ulike klubbene føre på sin kontaktperson, slik at 

vi enkelt kan sende ut informasjon til klubbene. 

 

Hilsen dagens utvalg:  

Øistein Stemme, Anders Scisly Sagevik, Hilde Haugse, Kristoffer Monsen og Nora Seime Pettersen. 


